
Het college van B&W
Van de gemeente Altena

Almkerk, 31 mei 2022

Betreft:
Beleidsregels ondersteuning bij reiskosten re-integratie Altena 2022

Geacht college,

Wij hebben kennis genomen van het concept met betrekking tot de reiskosten re-integratie en hebben dit
besproken met uw beleidsmedewerkers.

Wij stemmen in met het feit dat een aanvullende regeling  voor reiskosten noodzakelijk is omdat
Altena een uitgestrekte gemeente is en dat er weinig openbaar vervoer is. De vergoeding voor
reiskosten wordt aangevuld met de mogelijkheid een elektrische fiets te leasen via de gemeente in
geval van deelname aan re-integratie activiteiten.

Wij hebben bij de regeling de volgende opmerkingen:

- Wij zijn blij met het feit dat rekening wordt gehouden met de persoonlijke situatie van de
aanvrager waardoor maatwerk mogelijk is zoals vermeld onder punt 5e en 6b in het
voorstel waardoor ook bij kleinere afstanden een vergoeding mogelijk is;

- Ook zijn wij blij met de aandacht voor nazorg;
- Wij vragen wel aandacht voor voldoende fietslease punten verspreid over de gemeente;
- Ook menen wij dat de kilometervergoeding wel erg laag is en zeker niet kostendekkend.

Een hogere vergoeding hoeft naar onze mening geen belastingtechnische problemen op te
leveren;

- Verder vragen wij aandacht voor de armoedeval wanneer de betreffende persoon aan het
werk gaat bij een arbeidsovereenkomst van 12 maanden of meer. Weliswaar kan de fiets
dan om niet worden verstrekt maar dit is slechts een deel;

- Tenslotte worden wij graag geïnformeerd over het moment van inwerking treden en de
resultaten in de loop van het jaar.



Namens de BASDA,

Henk Schouwenaars                          Jos Stegeman
voorzitter                                             lid


